



2026 CAMA EXECUTIVE LEADERSHIP SCHOLARSHIP PROGRAM: THE POWER OF LEADING IN LOCAL GOVERNMENT WITH IMPACT

In recognition of the importance of promoting professional development opportunities for members, the Canadian Association of Municipal Administrators offers a Scholarship Program for the Executive Leadership Program being held at the Kingbridge Centre (near Toronto, ON) from January 27-30, 2026. Details can be found on the [CAMA website](#) with registration and the **2026 Program being launched on Friday, April 25th at 12:00 Noon EST.**

Scholarship Details

Through the Scholarship Program, CAMA provides two scholarships for the registration fee for the Executive Leadership Program (valued at \$3595.00). Individuals are only eligible to receive a scholarship once to provide an opportunity to others to access this scholarship. The scholarship is not transferable and must be used in the same year that it was awarded.

Eligibility

Scholarship applicants must be a CAMA member.

Application Requirements

All interested persons are invited to apply for the CAMA Executive Leadership Scholarship by forwarding a statement in 200 words or less briefly answering the following questions:

- How participation in the Executive Leadership Program will contribute to your professional development and advancement.
- Briefly explain your financial need and how receiving the scholarship would alleviate any financial barriers to participating in the Program.

Interested candidates are invited to submit applications to Ms. Jennifer Goodine, CAMA Executive Director, via email at admin@camacam.ca by March 10, 2025 at 4:30 p.m. PST.

Judging Procedure

All applications will be reviewed by a Committee comprised of CAMA Board members and staff. The successful candidates will be selected based upon the individual application and information submitted, taking into consideration the fact that attendance at the Executive Leadership Program may not occur without scholarship.

Terms and Conditions for Acceptance

Successful recipients will be notified by e-mail. If a scholarship is awarded, applicants must respond and confirm their acceptance by the deadline date as set by CAMA in the e-mail notice. If the applicant does not respond to CAMA's scholarship offer by the date outlined in the e-mail offer, the scholarship shall be rescinded without appeal. Scholarships are non-transferable and have no redeemable cash value.

Unsuccessful applicants are encouraged to resubmit the following year if they meet the criteria.

All recipients of this Scholarship Program are responsible for their own airfare and any other related costs to and from the Kingbridge Centre. The registration fee, hotel and meals and all other costs are included in the scholarship.



PROGRAMME DE LEADERSHIP DE DIRECTION BOURSE D'ÉTUDES DE L'ACAM 2026 LE POUVOIR D'UNE DIRECTION AGISSANTE EN ADMINISTRATION LOCALE

Soucieuse de favoriser le perfectionnement professionnel de ses membres, l'Association canadienne des administrateurs municipaux propose un programme de bourses d'études visant le Programme de leadership de direction qui se tiendra au Kingbridge Centre (près de Toronto, ON) du 27 au 30 janvier 2026. Les détails sont disponibles sur [le site Web](#) de la CAMA. **L'inscription et le programme 2026 seront lancés le vendredi 25 avril à midi (HNE).**

Modalités

Dans le cadre de son programme de bourses d'études, l'ACAM propose deux bourses couvrant les frais d'inscription au Programme de leadership de direction (d'une valeur de 3595 \$). Les membres sont admissibles une seule fois à cette bourse de sorte à laisser à d'autres la possibilité de la recevoir. La bourse n'est pas transférable et doit être utilisée dans la même année où elle a été décernée.

Champ de candidature

Les candidats à la bourse doivent être membres de l'ACAM.

Conditions à remplir

Les personnes intéressées sont invitées à poser leur candidature en envoyant un texte de 200 mots ou moins répondant brièvement aux questions suivantes :

- En quoi le fait de participer au Programme de leadership de direction vous aidera à vous perfectionner et à progresser sur le plan professionnel?
- Quels sont vos besoins financiers et comment le fait de bénéficier de la bourse vous permettrait de surmonter les obstacles financiers qui vous empêchent de participer à la formation?

Les personnes intéressées sont invitées à envoyer leur candidature à Mme Jennifer Goodine, directrice générale de l'ACAM, par courriel à admin@camacam.ca avant le 10 mars 2025 à 16 h 30 (HNP).

Procédure de sélection

Toutes les demandes seront examinées par un comité composé de membres du conseil et du personnel de l'ACAM. La sélection se fera en fonction du dossier de candidature et des renseignements fournis et tiendra compte du fait que, sans la bourse d'études, il serait impossible au candidat de participer au Programme de leadership de direction.

Modalités et conditions d'acceptation

Les personnes dont la candidature aura été retenue en seront avisées par courriel. Les heureux bénéficiaires d'une bourse devront alors confirmer leur acceptation de la bourse avant la date limite qui sera indiquée par l'ACAM dans l'avis reçu par courriel. À défaut de confirmation dans le délai imparti, la bourse sera annulée sans droit d'appel. Les bourses ne sont pas transférables et n'ont pas de valeur marchande.

Si sa candidature n'est pas retenue, la personne est encouragée à faire une autre demande l'année suivante si elle remplit toujours les critères.

Les bénéficiaires de cette bourse devront prendre en charge leur trajet aller-retour par avion pour le Kingbridge Centre. Les frais d'inscription, l'hôtel, les repas et tous les autres frais sont inclus dans la bourse.